
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
Utvalg Kommunestyre 
Møtested Kommunestyresalen, Administrasjonsbygget 
Dato 24.04.2025 
Tidspunkt kl 09:00 - 16:20 
Møte nr. 2/2025 
 
 
Fremmøtte Parti 
Dina Charlotte Ferstad 
Skoglund 

AP 

Elisabeth Sollihaug AP 
Embla Sofie K. Sørensen AP 
Mona Iren Wiik AP 
Nils-Christian Steinbakk AP 
Remi Andre Pedersen AP 
Vegard Setså AP 
Kassandra Eleni Bredrup 
Petsa 

FRP 

Kenneth Svendsen FRP 
Michael Sagnes FRP 
Sophia Marie Toresen 
Stemland 

FRP 

Gisela Hansen Gulstad H 
Marianne Tverå H 
Per Kristen Løkås H 
Siv Anita Johnsen Brekke H 
Tore Eivind Rørnes H 
Truls Martin Aanstad H 
Turid Johansen Willumstad H 
Leif Bjørnar Alpøy INP 
Anne Helene Godding R 
Karl Gunnar Strøm SP 
Marlen Rendall Berg SP 
Richard Furnes Skagen SP 
Øystein Gangstø SP 
Maria Helena Torkilseng SV 
Maria Piel SV 
Ole Tobias Orvin SV 
 
Fremmøtte i forbindelse med inhabilitet og permisjon 
Jan Åke Andersen  H 
Morten Olsen   H 
Marit Stemland  FRP 
 
Andre som møtte Stilling 
Anne Mari Haugen Stabsleder 
Ann-Elise Os Kommunalsjef helse og omsorg 
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Andre som møtte Stilling 
Berit Vestvann Johnsen Formannskapssekretær 
Ellen Beate Lundberg Kommunedirektør 
Geir-Ove Kjellbakk IKT-konsulent 
Hans Fredrik Sørdal Kommunalsjef oppvekst og opplæring 
Ida Bjørkquist Kommunikasjonsrådgiver 
Kristian Amundsen Daglig leder Fauna KF 
Kurt-Arne Johnsen Leder Tekniske tjenester og eiendom 
Mads Sandvik Økonomileder 
May-Britt Pedersen Delbekk Kommunalsjef økonomi og virksomhetsstyring 
Petter Paulsen Prosjektleder/Næringsutvikler Fauna KF 
Tom Erik Holteng Leder Innovasjon og digital utvikling 
 
 
 
Inhabil Sak Varamedlem Merknad 
Gisela Hansen Gulstad 032/25 Morten Olsen, H Gisela Gulstad stilte 

spørsmål med egen 
habilitet. Hun sitter i 
styret i en privat 
barnehage. Gulstad 
ble enstemmig erklært 
inhabil med hjemmel i 
forvaltningsloven § 6, 
første ledd, bokstav e. 

Truls Martin Aanstad 032/25 Jan Åke Andersen, H Truls Aanstad stilte 
spørsmål med egen 
habilitet. Han er 
medeier i privat 
barnehage. Aanstad 
ble enstemmig erklært 
inhabil med hjemmel i 
forvaltningsloven § 6, 
første ledd, bokstav e. 

 
Møtenotater 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalavis, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 
Ordfører Marlen Rendall Berg og varaordfører Nils-Christian Steinbakk ledet møtet. 
  
Det var ingen merknader til innkalling og den ble enstemmig godkjent. 
  
Merknader til sakslista: 

• Sak 32/25 behandles etter kl. 14.00 
• sak 41/25 behandles til slutt 
• Valgkomiteen for valg til styret i Fauna KF har et enstemmig forslag - Ber om at 

saken settes opp i dag 
  
Sakslista med merknader ble enstemmig godkjent. 
  
 
Merknader til dagsorden: 

• Turid Willumstad (H): 
1. Hva er status og framdrift ang. kunstgressbanene på Fauske og på Finneid? 
2. Hva er plan for utskifting av granulat? 
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• Michael Sagnes (FRP): 
Den gamle brannstasjonstomta. Grunnet dårlig marked er salget satt på vent. Er 
bygget i bruk? 

• Orientering fra kommunedirektør 
• Svar på spørsmål fra forrige møte 

Dagsorden ble enstemmig godkjent. 
  
 
Habilitet: 

• Gisela Gulstad:  
Sak 32/25 - Sitter i styret i privat barnehage 
Sak 41/25 - Sitter i ledelsen i et av selskapene som er part. 

• Truls Aanstad: 
Sak 32/25 - Medeier i privat barnehage 

• Siv Anita Johnsen Brekke: 
Sak 41/25 - Sitter i styret i et av selskapene 

Sak 32/25: 
Gisela Gulstad og Truls Aanstad trådte ut under habilitetsspørsmålet. Gulstad og Aanstad 
ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, første ledd, bokstav e. 
  
 
Orienteringer 
Orientering ved Nasjonalforeningen, Fauske Demensforening v/Lene Gulstad, Nina Tande 
Hansen og Mona Hanssen. 
Presentasjonen legges på møteportalen. 
  
Orientering ved Stiftelsen Salus v/Melanie Merz. 
Presentasjonen legges på møteportalen. 
  
Orientering fra Nok Nordland v/Ingrid Bjørnli 
  
 
Orientering fra kommunedirektør 
Dom fra lagmannsretten Blålysbygget v/enhetsleder Kurt-Arne Johnsen og controller Geir 
Pettersen 
  
 
Svar på spørsmål fra forrige møte: 

• Evaluering av Bodø2024 v/stabsleder Anne Mari Haugen 
• Statistikk mobbeknapp v/kommunalsjef Hans Fredrik Sørdal.  

Viser til velferdsutvalgssak 16/25 
• Vennskapsforbindelser v/stabsleder Tom Erik Holteng 

Har ikke hatt kapasitet til å svare i dag. Har funnet fram avtale med Melenci. Vil 
ettersende svar. 

  
 
Svar på spørsmål 
Turid Willumstad: 
Stabsleder Anne Mari Haugen svarte. 
1. Vi har dialog med klubbene og idrettsrådet. Tilgang til eksterne midler er vanskelig. Ser på 
endring av driftsform for å få tilgang til andre midler. Vurderer 11-baner. 
2. Vi har ikke plan for utskifting av granulat, men det arbeides med saken. 
 
Michael Sagnes: 
Stabsleder Anne Mari Haugen svarte.  
Den gamle brannstasjonen. Mange har bedt om å få bruke bygget. Det åpnes ikke for varig 
bruk, i og med at tomta skal selges. Nå oppbevares fontena der. Det oppbevares også 
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møbler i forbindelse flytting av biblioteket. Disse skal snart ut. Forøvrig får blålys og 
sivilforvaret benytte bygget for enkeltdager. 
  
 
Maria Torkilseng (SV) tiltrådte fra permisjon før behandling av sakene startet. 
  
 
Kommunestyret tok farvel med kommunedirektør Ellen Beate Lundberg. 
  
 
Sak 41/25 ble lukket med hjemmel i kommuneloven § 11-5. 
  
 
Kenneth Svendsen (FRP) fikk innvilget permisjon i sak 41/25 og Marit Stemland (FRP) 
tiltrådte. 
Turid Willumstad (H) fikk innvilget permisjon i sak 41/25.  
  
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt 
på møtet: 
 
Fauske 25.04.25 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr           den 
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Saksliste 
Sak nr. Sakstittel 
PS-022/25 Godkjenning av møtebok  
PS-023/25 Delegerte saker i perioden  
PS-024/25 Referatsaker i perioden  
PS-025/25 Eierskap i Moment Salten Holding AS – Felles eierstrategi 

med Nordland fylkeskommune 
 

PS-026/25 Innspill til Regional transportplan 2025  
PS-027/25 Prosjekt HDO-boliger og framtidig institusjonsdekning  
PS-028/25 Fastsetting av dekningsgrad heldøgns omsorgsplasser  
PS-029/25 Forskrift om kretsgrenser i Fauske kommune  
PS-030/25 Strategiplan Fauskeskolen   
PS-031/25 Tilstandsrapport for grunnskolen 2025  
PS-032/25 Krav om lovlighetskontroll av sak 8/25 - Økt tilskudd til 

barnehagene i Fauske kommune 
 

PS-033/25 Lokal forskrift om skoleregler - Fauske kommune  
PS-034/25 Forslag til nye vedtekter - Fauske Ungdomsråd  
PS-035/25 Masterplan for utvikling av Salten som Reisemål 2026 – 

2035 
 

PS-036/25 Årsregnskap og årsberetning 2024- Fauna KF  
PS-037/25 Eierstrategi Fauna KF - foretaksspesifikk  
PS-038/25 Retningslinjer for mediekontakt  
PS-039/25 Interpellasjon til kommunestyremøtet 24.04.2025 - 

Bekymring over økt antall selvmord i Norge i 2024 
 

PS-040/25 Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 24.04.2025 - 
Om budsjett-tallene 2025 for Fauske barnevernstjeneste 

 

PS-041/25 Fauske kommune strategi  og prinsippavklaringer  Unntatt offentlighet 
PS-042/25 Tilsetting av kommunedirektør  
PS-043/25 Oppnevning av medlemmer til styret i Fauna KF 2025  
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022/25: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 1/2025 godkjennes. 

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 022/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 1/2025 godkjennes. 

 
 
 
023/25: Delegerte saker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 023/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 

 
 
 
024/25: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 024/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
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025/25: Eierskap i Moment Salten Holding AS – Felles eierstrategi 
med Nordland fylkeskommune 
 
  
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 27.03.2025 - 023/25 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommunestyre vedtar «Felles eierstrategi for Moment Salten Holding AS» slik den 
fremkommer i vedlegg 1.  

Kommunedirektørens innstilling: 

Fauske kommunestyre vedtar «Felles eierstrategi for Moment Salten Holding AS» slik den 
fremkommer i vedlegg 1.  

 
Formannskap 27.03.2025 
 
Behandling: 
Truls Aanstad (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Han har hatt en styrerolle i Galvano 
Tia. Selskapet er nå slettet. 
Aanstad fratrådte under habilitetsspørsmålet. 
Aanstad ble enstemmig erklært habil. 

  

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
FOR - 023/25 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommunestyre vedtar «Felles eierstrategi for Moment Salten Holding AS» slik den 
fremkommer i vedlegg 1.  

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 025/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommunestyre vedtar «Felles eierstrategi for Moment Salten Holding AS» slik den 
fremkommer i vedlegg 1.  

 
 
 
026/25: Innspill til Regional transportplan 2025 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

Kommunestyret vedtar følgende prioriteringer av samferdselsprosjekter inn i Transportplan 
Nordland: 
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1. Etablering av gang- og sykkelvei mellom Stemlandsvingen og Valnesfjord skole. 
2. Etablering av gang-/sykkelvei fra jernbaneundergang til boligfeltet Helskog. 
3. Gang- og sykkel langs FV 830 i Sulitjelma langs strekningen Sagatun – Sandnes 

krysset.  
4. Utbedring av veistandard og infrastruktur langs FV 830 Finneid – Sulitjelma5 
5. Utbedring av veistandard og infrastruktur langs FV 7470 Strømsnes – Fridalen.6 
6. FV 830 Finneid – Sulitjelma: Deler av strekningen fra Sjønstå og videre opp mot 

Sulitjelma bør kartlegges for mulig steinsprang/blokkslipp. 
7. FV 830 – Vatnbygdveien. Etablering av Gang- og sykkelvei fra kryss E6 fram til 

tilslutning mot opprinnelig veitrase for Vatnbygda 

Prioriterte prosjekter oversendes Salten Regionråd. 

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Sak 26/25 Innspill til Regional transportplan 2025, foreslått av Vegard Setså, Arbeiderpartiet 
4. Utbedring av veistandard og infrastruktur, inkludert brannsikkerhet i tunneler langs FV 830 
Finneid – Sulitjelma5. Herunder FV 7482 fra Sandnes Industriområde og videre opp til 
Jakobsbakken. 

  
Kommunedirektørens innstilling pkt. 1 - 7 unntatt pkt. 4 ble enstemmig vedtatt. 
AP/SP/SV's endringsforslag pkt. 4 ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 026/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret vedtar følgende prioriteringer av samferdselsprosjekter inn i Transportplan 
Nordland: 

1. Etablering av gang- og sykkelvei mellom Stemlandsvingen og Valnesfjord skole. 
2. Etablering av gang-/sykkelvei fra jernbaneundergang til boligfeltet Helskog. 
3. Gang- og sykkel langs FV 830 i Sulitjelma langs strekningen Sagatun – Sandnes 

krysset.  
4. Utbedring av veistandard og infrastruktur, inkludert brannsikkerhet i tunneler langs FV 

830 Finneid – Sulitjelma5. Herunder FV 7482 fra Sandnes Industriområde og videre 
opp til Jakobsbakken. 

5. Utbedring av veistandard og infrastruktur langs FV 7470 Strømsnes – Fridalen.6 
6. FV 830 Finneid – Sulitjelma: Deler av strekningen fra Sjønstå og videre opp mot 

Sulitjelma bør kartlegges for mulig steinsprang/blokkslipp. 
7. FV 830 – Vatnbygdveien. Etablering av Gang- og sykkelvei fra kryss E6 fram til 

tilslutning mot opprinnelig veitrase for Vatnbygda 

Prioriterte prosjekter oversendes Salten Regionråd. 

 
 
 
027/25: Prosjekt HDO-boliger og framtidig institusjonsdekning 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

Som et ledd i å tydeliggjøre roller og ansvar i prosjektet/prosjektprosessen, bekrefter 
Kommunestyret at tidligere vedtatte investeringsreglement (som vedlagt) danner grunnlaget 
for prosjektarbeidet. Kommunestyret tilslutter seg styringsgruppens prosesser og mandat i 
den videre prosessen med utredning av nye HDO-boliger og framtidig institusjonsdekning. 
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Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 027/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Som et ledd i å tydeliggjøre roller og ansvar i prosjektet/prosjektprosessen, bekrefter 
Kommunestyret at tidligere vedtatte investeringsreglement (som vedlagt) danner grunnlaget 
for prosjektarbeidet. Kommunestyret tilslutter seg styringsgruppens prosesser og mandat i 
den videre prosessen med utredning av nye HDO-boliger og framtidig institusjonsdekning. 

 
 
 
028/25: Fastsetting av dekningsgrad heldøgns omsorgsplasser 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

I behandling av framtidig behov for heldøgns omsorgsplasser fastsetter kommunestyret en 
dekningsgrad på 16 %. Med heldøgns omsorgsplasser menes både institusjonsplasser og 
heldøgns bemannede omsorgsboliger. 

  

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
28/25 Fastsetting av dekningsgrad heldøgns omsorgsplasser, foreslått av Vegard Setså, 
Arbeiderpartiet 
Saken sendes tilbake, uten realitetsbehandling, for å sikre medvirkning og involvering i 
relevante råd. Saken tas opp i juni. 

  
AP/SP/SV's forslag ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 028/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken sendes tilbake, uten realitetsbehandling, for å sikre medvirkning og involvering i 
relevante råd. Saken tas opp i juni. 

 
 
 
029/25: Forskrift om kretsgrenser i Fauske kommune 
 
  
Vedtak som innstilling fra Velferdsutvalg, 26.03.2025 - 019/25 
Innstilling til kommunestyret: 

Forskriftsendringer som er oppdatert etter ny opplæringslov av 01.08.2024 godkjennes.  

  

Kommunedirektørens innstilling: 



Side 10 av 11 
 

Forskriftsendringer som er oppdatert etter ny opplæringslov av 01.08.2024 godkjennes.  

  

 
Velferdsutvalg 26.03.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
VU - 019/25 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Forskriftsendringer som er oppdatert etter ny opplæringslov av 01.08.2024 godkjennes.  

  

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Velferdsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 029/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Forskriftsendringer som er oppdatert etter ny opplæringslov av 01.08.2024 godkjennes.  

 
 
 
030/25: Strategiplan Fauskeskolen  
 
  
Vedtak som innstilling fra Velferdsutvalg, 26.03.2025 - 014/25 
Innstilling til kommunestyret: 

Strategiplan for Fauskeskolen vedtas som vedlagt.  

Kommunedirektørens innstilling: 

Strategiplan for Fauskeskolen vedtas som vedlagt.  

 
Velferdsutvalg 26.03.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
VU - 014/25 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Strategiplan for Fauskeskolen vedtas som vedlagt.  

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Velferdsutvalgets innstiling ble enstemmig vedtatt. 
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KOM - 030/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Strategiplan for Fauskeskolen vedtas som vedlagt.  

 
 
 
031/25: Tilstandsrapport for grunnskolen 2025 
 
  
Vedtak som innstilling fra Velferdsutvalg, 26.03.2025 - 015/25 
Innstilling til kommunestyret: 

Tilstandsrapport for grunnskolen 2025 tas til orientering. 

Kommunedirektørens innstilling: 

Tilstandsrapport for grunnskolen 2025 tas til orientering. 

 
Velferdsutvalg 26.03.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
VU - 015/25 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Tilstandsrapport for grunnskolen 2025 tas til orientering. 

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
31/25 Tilstandsrapport for grunnskolen 2025, foreslått av Vegard Setså, Arbeiderpartiet 
2.    Kommunestyret slutter seg til at det arrangeres en egen fagdag før fremlegging i 
kommunestyret av tilstandsrapporten ved neste utarbeidelse (2026).  

Fagdagen gjennomføres med medlemmene i velferdsutvalget, skoleadministrasjonen og 
rektorer fra den enkelte skole. De hovedtillitsvalgte i Utdanningsforbundet og Fagforbundet, 
samt representanter fra foreldreutvalgene, Ungdomsrådet og den enkelte skoles elevråd 
inviteres inn i arbeidet. 

  
Velferdsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

AP/SP/SV's forslag pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 031/25 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Tilstandsrapport for grunnskolen 2025 tas til orientering. 
2. Kommunestyret slutter seg til at det arrangeres en egen fagdag før fremlegging i 

kommunestyret av tilstandsrapporten ved neste utarbeidelse (2026)  
Fagdagen gjennomføres med medlemmene i velferdsutvalget, skoleadministrasjonen 
og rektorer fra den enkelte skole. De hovedtillitsvalgte i Utdanningsforbundet og 
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Fagforbundet, samt representanter fra foreldreutvalgene, Ungdomsrådet og den 
enkelte skoles elevråd inviteres inn i arbeidet. 

 
 
 
032/25: Krav om lovlighetskontroll av sak 8/25 - Økt tilskudd til 
barnehagene i Fauske kommune 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

1. Krav om lovlighetskontroll av vedtak i sak 8/25 ble fremmet innen fristen og saken tas til 
behandling. 

2. I lys av den økonomiske situasjonen endrer kommunestyret sitt vedtak i sak 8/25.  

3. Barnehagenes tilskuddssats opprettholdes på dagens nivå i 2025. Opprinnelig vedtak om 
1% økning oppheves, da kommunes siste økonomirapport og prognose for 2025 viser en 
forverring av kommunens økonomiske handlingsrom.    

  

  

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
 
Inhabil Varamedlem Merknad 
Gisela Hansen Gulstad Morten Olsen Gisela Gulstad stilte spørsmål 

med egen habilitet. Hun sitter i 
styret i en privat barnehage. 
Gulstad ble enstemmig erklært 
inhabil med hjemmel i 
forvaltningsloven § 6, første 
ledd, bokstav e. 

Truls Martin Aanstad Jan Åke Andersen Truls Aanstad stilte spørsmål 
med egen habilitet. Han er 
medeier i privat barnehage. 
Aanstad ble enstemmig 
erklært inhabil med hjemmel i 
forvaltningsloven § 6, første 
ledd, bokstav e. 

 
  
Behandling: 
32/25 Krav om lovlighetskontroll av sak 8/25 - Økt tilskudd til barnehagene i Fauske 
kommune, foreslått av Vegard Setså, Arbeiderpartiet 
Kommunestyret opprettholder sitt vedtak i sak 8/25. 

  
Gisela Gulstad (H) og Truls Aanstad (H) trådte ut og Jan Åke Andersen (H) og Morten Olsen 
(H) tråde inn. 
Gulstad og Aanstad ble enstemmig erklært inhabile med hjemmel i forvaltningsloven § 6, 
første ledd, bokstav e. 

  

AP/SP/SV's forslag ble vedtatt med 15 (7AP, 1R, 4SP, 3SV) mot 12 (7H, 1INP, 4FRP) 
stemmer avgitt for kommunedirektørens innstilling. 
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KOM - 032/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret opprettholder sitt vedtak i sak 8/25. 

 
 
 
033/25: Lokal forskrift om skoleregler - Fauske kommune 
 
  
Vedtak som innstilling fra Velferdsutvalg, 26.03.2025 - 020/25 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Etter gjennomført medvirkning med elevdemokrati og medbestemmelse, mener 
kommunestyret at det er forhold som klart taler for at § 3.2.2 - pkt 8 Ikke forlate skolens 
område uten tillatelse, må beholdes i lokal forskrift - til det beste for alle elever i 
Fauskeskolen.  

2. Kommunestyret vedtar forskrift om skoleregler som vedlagt i saken.  

Kommunedirektørens innstilling: 

1. Etter gjennomført medvirkning med elevdemokrati og medbestemmelse, mener 
kommunestyret at det er forhold som klart taler for at § 3.2.2 - pkt 8 Ikke forlate skolens 
område uten tillatelse, må beholdes i lokal forskrift - til det beste for alle elever i 
Fauskeskolen.  

2. Kommunestyret vedtar forskrift om skoleregler som vedlagt i saken.  

  

 
Velferdsutvalg 26.03.2025 
 
Behandling: 
Endringsforslag, foreslått av Sophia Marie Toresen Stemland, Fremskrittspartiet 
Etter gjennomført medvirkning med elevdemokrati og medbestemmelse stiller man seg 
positiv til at den enkelte skole skal kunne bestemme selv hva som skal gjelde på den enkelte 
skole. Vestmyra, Valnesfjord og Sulitjelma skole er tre forskjellige skoler i kommunen som i 
realiteten ikke er sammenlignbare geografiske. Man er derfor positiv til at elevene på eget 
ansvar kan gå på butikk eller kantina på Fauske VGS i matfriminuttet etter tillatelse fra 
skolen. 

  
Kommunedirektørens innstilling ble vedtatt med 3 (1AP, 1SP, 1SV) mot 2 (1FRP, 1H) 
stemmer avgitt for FRP/H's forslag. 

 
VU - 020/25 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Etter gjennomført medvirkning med elevdemokrati og medbestemmelse, mener 
kommunestyret at det er forhold som klart taler for at § 3.2.2 - pkt 8 Ikke forlate skolens 
område uten tillatelse, må beholdes i lokal forskrift - til det beste for alle elever i 
Fauskeskolen.  

2. Kommunestyret vedtar forskrift om skoleregler som vedlagt i saken.  
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Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Lokal forskrift om skoleregler – Fauske kommune, foreslått av Vegard Setså, Arbeiderpartiet 
1. Etter gjennomført medvirkning med elevdemokrati og medbestemmelse, mener 
kommunestyret at § 3.2.2 – pkt. 8 «Ikke forlate skolens område uten tillatelse» endres til 
«Elever i barneskolen skal ikke forlate skoleområdet i skoletiden uten tillatelse. Elever i 
ungdomsskolen kan normalt forlate skolens område i storefriminutt, ellers ikke uten tillatelse» 
i lokal forskrift. 

2. Kommunestyret vedtar forskrift om skoleregler som vedlagt i saken, med endringer i punkt 
1. 

  
AP/FRP/H/INP/SP/SV's forslag ble vedtatt med 26 (7AP, 4FRP, 7H, 1INP, 4SP, 3SV) mot 1 
(1RV) stemme avgitt for velferdsutvalgets innstilling 

 
KOM - 033/25 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Etter gjennomført medvirkning med elevdemokrati og medbestemmelse, mener 
kommunestyret at § 3.2.2 – pkt. 8 «Ikke forlate skolens område uten tillatelse» endres til 
«Elever i barneskolen skal ikke forlate skoleområdet i skoletiden uten tillatelse. Elever i 
ungdomsskolen kan normalt forlate skolens område i storefriminutt, ellers ikke uten tillatelse» 
i lokal forskrift. 

2. Kommunestyret vedtar forskrift om skoleregler som vedlagt i saken, med endringer i punkt 
1. 

 
 
 
034/25: Forslag til nye vedtekter - Fauske Ungdomsråd 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

Kommunestyre vedtar de nye vedtektene for Fauske ungdomsråd. 

 
Fauske ungdomsråd 07.04.2025 
 
Behandling: 
Fauske ungdomsråd har jobbet med vedtektene en periode. De tidligere vedtektene var fra 
2003. Fauske ungdomsråd har sett på vedtakene til andre kommuner i fylket.  

Ved behandling under møte ble det oppdaget en feil. som må rettes opp. I føle 
kommuneloven holder det at 6 av medlemmene må være tilstede for at de er 
vedtaksdykktig.   

 
FUR - 008/25 Vedtak: 
Kommunedirektørens innstilling: 

Kommunestyre vedtar de nye vedtektene for Fauske ungdomsråd. 

med følgende endring.  

• Ungdomsrådet er vedtaksdyktig når 6 medlemmer er til stede. 
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Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 034/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyre vedtar de nye vedtektene for Fauske ungdomsråd. 

 
 
 
035/25: Masterplan for utvikling av Salten som Reisemål 2026 – 
2035 
 
  
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 27.03.2025 - 024/25 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommune er positiv til en felles masterplan som har et overordnet mål om å 
øke verdiskapningen, styrke samarbeidet og bidra til en bærekraftig reiselivsutvikling i 
Salten. Målsettingen må være at reiselivet i regionen styrkes. 

2. Fauske kommune stiller seg bak de innspill som er kommet og ber om at de blir tatt 
hensyn til i det videre arbeidet med prioriteringene i masterplanen. 

3. Det forventes også at det blir lagt ved en finansiering og driftsmodell for å 
imøtekomme de ambisjoner og mål som ligger i masterplanen. 

4. Fauske kommune ber om at planen bearbeides etter at alle innspill er kommet og 
sendes til kommunen for endelig behandling. 
  

Kommunedirektørens innstilling: 

1. Fauske kommune er positiv til en felles masterplan som har et overordnet mål om å 
øke verdiskapningen, styrke samarbeidet og bidra til en bærekraftig reiselivsutvikling i 
Salten. Målsettingen må være at reiselivet i regionen styrkes. 

2. Fauske kommune stiller seg bak de innspill som er kommet og ber om at de blir tatt 
hensyn til i det videre arbeidet med prioriteringene i masterplanen. 

3. Det forventes også at det blir lagt ved en finansiering og driftsmodell for å 
imøtekomme de ambisjoner og mål som ligger i masterplanen. 

4. Fauske kommune ber om at planen bearbeides etter at alle innspill er kommet og 
sendes til kommunen for endelig behandling. 
  

 
Formannskap 27.03.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
FOR - 024/25 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommune er positiv til en felles masterplan som har et overordnet mål om å 
øke verdiskapningen, styrke samarbeidet og bidra til en bærekraftig reiselivsutvikling i 
Salten. Målsettingen må være at reiselivet i regionen styrkes. 
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2. Fauske kommune stiller seg bak de innspill som er kommet og ber om at de blir tatt 
hensyn til i det videre arbeidet med prioriteringene i masterplanen. 

3. Det forventes også at det blir lagt ved en finansiering og driftsmodell for å 
imøtekomme de ambisjoner og mål som ligger i masterplanen. 

4. Fauske kommune ber om at planen bearbeides etter at alle innspill er kommet og 
sendes til kommunen for endelig behandling. 
  

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 035/25 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Fauske kommune er positiv til en felles masterplan som har et overordnet mål om å 
øke verdiskapningen, styrke samarbeidet og bidra til en bærekraftig reiselivsutvikling i 
Salten. Målsettingen må være at reiselivet i regionen styrkes. 

2. Fauske kommune stiller seg bak de innspill som er kommet og ber om at de blir tatt 
hensyn til i det videre arbeidet med prioriteringene i masterplanen. 

3. Det forventes også at det blir lagt ved en finansiering og driftsmodell for å 
imøtekomme de ambisjoner og mål som ligger i masterplanen. 

4. Fauske kommune ber om at planen bearbeides etter at alle innspill er kommet og 
sendes til kommunen for endelig behandling. 
  

 
 
 
036/25: Årsregnskap og årsberetning 2024- Fauna KF 
 
  
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 23.04.2025 - 032/25 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Framlagt årsberetning 2024 for Fauna KF tas til etterretning.  

2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2024. 

Kommunedirektørens innstilling: 

1. Framlagt årsberetning 2024 for Fauna KF tas til etterretning.  

2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2024. 

 
Formannskap 23.04.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
FOR - 032/25 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Framlagt årsberetning 2024 for Fauna KF tas til etterretning.  

2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2024. 
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Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 036/25 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Framlagt årsberetning 2024 for Fauna KF tas til etterretning.  

2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2024. 

 
 
 
037/25: Eierstrategi Fauna KF - foretaksspesifikk 
 
  
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 23.04.2025 - 033/25 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommunestyre vedtar kommunens eierskap del 2 – eierstrategi for Fauna KF som 
vedlagt i saken med følgende endring: 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å utføre redaksjonelle endringer som framkommet i 
møtet. 

Kommunedirektørens innstilling: 

Fauske kommunestyre vedtar kommunens eierskap del 2 – eierstrategi for Fauna KF som 
vedlagt i saken. 

 
Formannskap 23.04.2025 
 
Behandling: 
Omforent tilleggsforslag, foreslått av Marlen Rendall Berg, Senterpartiet 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å utføre redaksjonelle endringer som framkommet i 
møtet. 

  
Kommunedirektørens innstilling med det omforente tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 
FOR - 033/25 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommunestyre vedtar kommunens eierskap del 2 – eierstrategi for Fauna KF som 
vedlagt i saken med følgende endring: 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å utføre redaksjonelle endringer som framkommet i 
møtet. 

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Kommunens eierskap del 2 - eierstrategi for Fauna KF med redaksjonelle endringer ble lagt 
fram. 
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Formannskapets innstilling 1. avsnitt ble enstemmig vedtatt. 
At formannskapets innstilling 2. avsnitt tas bort, som følge at ny eierstrategi er lagt fram, ble 
enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 037/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommunestyre vedtar kommunens eierskap del 2 – eierstrategi for Fauna KF som 
vedlagt i saken. 

 
 
 
038/25: Retningslinjer for mediekontakt 
 
  
Vedtak som innstilling fra Formannskap, 27.03.2025 - 025/25 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommunestyre vedtar retningslinjer for mediekontakt slik de er vedlagt i saken. 

Retningslinjene gjelder for ansatte i Fauske kommune.  

Kommunedirektørens innstilling: 

Fauske kommunestyre vedtar retningslinjer for mediekontakt slik de er vedlagt i saken. 

Retningslinjene gjelder for ansatte i Fauske kommune.  

 
Formannskap 27.03.2025 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
FOR - 025/25 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommunestyre vedtar retningslinjer for mediekontakt slik de er vedlagt i saken. 

Retningslinjene gjelder for ansatte i Fauske kommune.  

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 038/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommunestyre vedtar retningslinjer for mediekontakt slik de er vedlagt i saken. 

Retningslinjene gjelder for ansatte i Fauske kommune.  
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039/25: Interpellasjon til kommunestyremøtet 24.04.2025 - 
Bekymring over økt antall selvmord i Norge i 2024 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

  

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Interpellanten Anne Godding leste interpellasjonen. 

 
KOM - 039/25 Vedtak: 
Ordfører svarte: 

Takk til representanten fra Rødt for å sette fokus på dette viktige temaet. Siden det er et 
tema som er vanskelig og vi vet at det er noen som sliter så ønsker vi å sette opp bilde med 
kontakt til hjelpeapparatet. Det er viktig å be om hjelp hvis man føler at ting er tungt. 

I Fauske kommune er vi også bekymret over denne utviklingen i det norske samfunnet. 
Nordland, Troms og Finnmark er de fylkene med høyest rate (dvs antall personer som tar 
selvmord pr 100 000 innbygger) sammen med fylkene Innlandet, Telemark, Vestfold og 
Østfold. Vi har ikke kommunespesifikk statistikk å vise til for Fauske, men har nokså god 
oversikt gjennom arbeidet i Psykososialt kriseteam og Kommuneoverlegens funksjon.   

FHI har listet opp 3 hovedårsaker til selvmord:  
Utløsende hendelser: Relasjonskonflikter, alvorlig sykdom.  
Psykiske lidelser: Alkohol- og rusproblematikk. Psykiske helseproblemer er en av de store 
folkehelseutfordringene, og forebygging av selvmord er en viktig del av folkehelsearbeidet.    
Samfunnsforhold: Økonomiske nedgangstider, sosial ulikhet.  

Dette er en utvikling vi ser i hele samfunnet, og i Fauske kommune jobber vi tverrfaglig 
mellom helse- og omsorg og Familiens Hus med forebyggende tiltak gjennom samtaler og 
terapi, kurs, oppfølging og medisinsk behandling. Vi har et tett samarbeid med Politiet, og gir 
støtte til pårørende som ønsker det.  
Vi er særlig oppmerksomme på at det statistisk er flest personer mellom 30 og 69 år som 
velger å begå selvmord, samt at det er økende selvmordsrate blant de eldre de siste årene. 
Det gjør at vi kan innrette forebyggende tiltak mot denne gruppen.   
Personer under 30 år har fortsatt lavest selvmordsrate, men vi vet at det har vært en negativ 
utvikling i samfunnet de siste årene. Vi har ikke statistikk som sier noe om dette også gjelder 
for Fauske kommune, men vi jobber særlig mot ungdomstrinnet gjennom blant annet OMNI-
modellen som et forebyggende tiltak. Tematikken vil også bli berørt i Forebyggende plan 
som er under utarbeidelse. Gode og trygge voksenpersoner rundt de unge er viktige 
forebyggende faktorer.  

Vi har fått opplyst at i Nordland er det er menn mellom 30 og 70 år som har høyest 
selvmordsforekomst.  

  
Nordland Fylkeskommune har vedtatt en nullvisjon tilbake til 2014, og et vektlagt tiltak i 
oppfølgingen av nullvisjonen er kursing i selvmordsforebyggende arbeid. Det er etablert 
regelmessig kursing av alle ansatte i de videregående skolene i fylket på området. Kursingen 
gir deltakerne kunnskap og kompetanse om hvordan de kan oppdage at noen har 
selvmordstanker, og hvordan de kan hjelpe personen det gjelder videre til aktører som kan gi 
utvidet hjelp. Tiltaket har gitt positive erfaringer, og på bakgrunn av disse er det nå vedtatt at 
alle ansatte i Nordland fylkeskommune, uavhengig av arbeidssted, skal ha regelmessig 
opplæring i selvmordsforebyggende arbeid. Dette er viktig også for Fauske kommune da vi 
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har mange elever på videregående skole.  
  

PHR-tjenesten har medarbeidere med høy kompetanse som setter fokus på dette arbeidet 
båe i det daglige virke, og på et mer overornet nivå gjennom kursing og kompetanseheving.  
Frisklivsentralen er også en viktig faktor i det forebyggende arbeidet, og vi prøver å være 
både synlige og aktive på Verdensdagen for psykisk helse hvert år.  
  
Forebygging av selvmord er en kompleks oppgave som krever innsats på flere nivåer. Her er 
noen viktige tiltak:  

1. Økt tilgang til psykisk helsehjelp:  

• Øke kvaliteten på psykisk helsevern og sikre at det er tilgjengelig for alle.   
• Legge til rette for at flest mulig får hjelp  

2. Begrense tilgang til selvmordsmetoder:  

• Redusere tilgjengeligheten av farlige medikamenter og våpen der det er mulig  

3. Økt kunnskap og bevissthet:  

• Informere befolkningen om risiko og behandlingsmuligheter  
• Trene helsepersonell til å gjenkjenne og håndtere selvmordsfare  

4. Støtte og oppfølging:  

• Sikre at personer som har forsøkt selvmord får nødvendig oppfølging og støtte  
• Involvere pårørende og støtte dem i å hjelpe sine nærmeste  

 
 
 
040/25: Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 24.04.2025 - Om 
budsjett-tallene 2025 for Fauske barnevernstjeneste 
 
 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Spørsmålsstiller Anne Godding leste det grunngitte spørsmålet. 

 
KOM - 040/25 Vedtak: 
Kommunalsjef Hans Fredrik Sørdal svarte på vegne av ordfører: 

Jeg skal prøve å svare på de spørsmålene du har stilt. De deler som allerede har vært 
besvart tidligere i lignende saker vil ikke bli gjentatt her.  

Når det kommer til institusjonsplasser, fosterhjem og hjelpetiltak, er alle disse fordelt 
kostnadsmessig mellom flere kontoer i budsjett og regnskap. Disse tallene vil bli oversendt 
og ikke gjengitt her i møtet, tallene er regnskapstall for 2024 og tallene i parantesen er årets 
budsjett. Videre er det viktig å gi noen presiseringer for hvorfor dette er et område det er 
vanskelig å gi et detaljert og presist budsjett.  

En plassering i institusjon vil variere fra tilfelle til tilfelle, basert på behovet i det enkelte 
tilfellet. Dette betyr at kostnadene kan variere betydelig avhengig av hvilken type institusjon 
som er nødvendig, samt varigheten av oppholdet. For eksempel kan en institusjon som tilbyr 
spesialisert behandling for alvorlige psykiske lidelser eller atferdsproblemer være dyrere enn 
en institusjon som tilbyr mer generelle omsorgstjenester. Prisen for en plassering i institusjon 
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kan derfor variere fra én til to millioner kroner, avhengig av de spesifikke behovene og 
tjenestene som kreves.  

De samme prinsippene gjelder for fosterhjem. Fosterhjem kan variere i kostnad basert på 
flere faktorer, inkludert barnets behov, fosterfamiliens erfaring og kompetanse, samt 
eventuelle ekstra tjenester som kan være nødvendige. Noen fosterhjem kan kreve høyere 
godtgjørelse for å dekke spesielle behov eller ekstra støtte, mens andre kan være rimeligere. 
Dette gjør det vanskelig å gi en eksakt pris på fosterhjemsplasseringer, da kostnadene kan 
variere betydelig fra tilfelle til tilfelle.  

Når det kommer til hjelpetiltak, vil disse også variere avhengig av hva slags tiltak som er 
nødvendig. Hjelpetiltak kan inkludere alt fra støttekontakt, som innebærer at en person 
tilbringer tid med barnet for å gi sosial støtte og veiledning, til kostnadsdekking for deltagelse 
på aktiviteter som kan bidra til barnets utvikling og trivsel. Andre hjelpetiltak kan inkludere 
økonomisk støtte til familier for å dekke utgifter knyttet til barnets omsorg, eller spesialiserte 
tjenester som terapi eller rådgivning. Kostnadene for hjelpetiltak vil derfor variere avhengig 
av typen tiltak og omfanget av støtten som er nødvendig.  

Presisering av de forskjellige budsjettpostene:  

For 2024 er følgende poster regnskapsført, tallene i parentes er budsjettall for 2025:  

• Konto 1300 Staten/Statlige institusjoner: 4 403 049 (2 700 000)  
• Konto 1350 Kjøp fra kommune som erstatter kommunal tjenesteproduksjon: 371 875 

(450 000)  
• Konto 1370 Kjøp fra andre/driftsavtaler med private/institusjoner: 4 771 674 (3 210 

800)  
• Konto 1052 Lønn støttekontakter: 80 676 (180 000)  
• Konto 1053 Lønn til avlastere: 382 018 (360 000)  
• Konto 1054 Fosterhjemgodtgjørelse: 6 824 248 (6 000 000)  
• Konto 1065 Lønn til tilsynsførere: 50 116 (96 000)  

Årsrapporten for barnevernstjenesten vil legges frem til behandling i neste 
velferdsutvalgsmøte.  

 
 
 
041/25: Fauske kommune strategi  og prinsippavklaringer  
 
  
      
 
 
 
042/25: Tilsetting av kommunedirektør 
 
Tilsettingsutvalgets innstilling: 

1.    Kommunestyret i Fauske kommune tilsetter Tom Erik Holteng i stillingen som 
kommunedirektør. 
2.    Dersom innstilt kandidat takker nei til tilbud om tilsetting, går saken tilbake til 
tilsettingsutvalget for videre vurdering og behandling. 
3.    Oppstartsdato settes til 1. mai 2025. Dette betyr at det ikke er behov for å gjøre 
konstitueringen gjeldende, jf. kommunestyresak 14/25. 
4.    Etter kommunestyrets behandling og vedtak om tilsetting gis Forhandlingsutvalget 
fullmakt til å forhandle frem arbeidsavtale, inkludert lønn med innstilt kandidat.  
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Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
endringsforslag punkt 4, foreslått av Marlen Rendall Berg, Senterpartiet 
4. Vedlagte arbeidsavtale inkludert årlig lønn og etterlønnsavtale godkjennes av 
kommunestyret. 

  
Tilsettingsvalgets innstilling med nytt pkt. 4 ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 042/25 Vedtak: 
Vedtak: 

1.    Kommunestyret i Fauske kommune tilsetter Tom Erik Holteng i stillingen som 
kommunedirektør. 
2.    Dersom innstilt kandidat takker nei til tilbud om tilsetting, går saken tilbake til 
tilsettingsutvalget for videre vurdering og behandling. 
3.    Oppstartsdato settes til 1. mai 2025. Dette betyr at det ikke er behov for å gjøre 
konstitueringen gjeldende, jf. kommunestyresak 14/25. 
4.    Vedlagte arbeidsavtale inkludert årlig lønn og etterlønnsavtale godkjennes av 
kommunestyret.  

 
 
 
043/25: Oppnevning av medlemmer til styret i Fauna KF 2025 
 
Valgkomiteens innstilling: 

Som medlemmer til styret i Fauna KF velges følgende: 
•    Styreleder: Nils- Christian Steinbakk (for 2 år) 
•    Styremedlem: Ellen Beate Lundberg (for 1 år) 
•    Varamedlem Bård Lyng Olsen (for 1 år) 
•    Varamedlem Kristin Eidissen (for 1 år) 
  

 
Kommunestyre 24.04.2025 
 
Behandling: 
Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
KOM - 043/25 Vedtak: 
Vedtak: 

Som medlemmer til styret i Fauna KF velges følgende: 
•    Styreleder: Nils- Christian Steinbakk (for 2 år) 
•    Styremedlem: Ellen Beate Lundberg (for 1 år) 
•    Varamedlem Bård Lyng Olsen (for 1 år) 
•    Varamedlem Kristin Eidissen (for 1 år) 
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